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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 
sa  8. sjednice  Županijske skupštine Istarske  županije, održane  22. veljače 2010. godine u 
Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu. 
        
 Sjednicu je u  17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
županije ( IDS – HNS -SDP-ZELENI),  koji je sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

-     Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika Župana, gospodina Vedrana Grubišića,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelja  Uprave,   
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 8. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2. Furio Radin IDS – HNS  Odsutan O) 
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4. Valter Drandić IDS – HNS Odsutan (O) 
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                                                                                                                            IDS - HNS  Odsutan  
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS  
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Benad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS   
28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan 
29. Nika Krstevski HDZ – HSS Odsutna 
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
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Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (0) 
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (0) 
 
 
 
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslove Skupštine Istarske županije, vrši 
prozivanje  vijećnika.  
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika , 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo 
Istarske županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
vodoprivredu i ribarstvo Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno  ureñenje Istarske 
županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za  lokalnu samoupravu Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,    
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
ORIANO OTOČAN, pročelnik  Upravnog odjela za  meñunarodnu suradnju  i evropske 
integracije Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenici  Župana Istarske  županije, 
VALERIO DRANDIĆ, voditelj uprave  Istarske  županije 
GRACIANO PREKALJ, direktor AZRRI- Agencije za  ruralni  razvoj  Istre d.o.o.  
DARKO KADUM,  direktor trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira da je izvršenom prozivkom utvrñeno da je 
prisutno 34 od  41 vijećnika, pa  Skupština možemo donositi  pravovaljane odluke.  

Prelazi se na utvrñivanje dnevnog reda. 
Dnevni red za 8. sjednicu vijećnici su dobili s materijalima zajedno s pozivom za  

sjednicu. 
U raspravi o prijedlogu dnevnog  reda sudjelovali su : 

 
PLINIO CUCCURIN, vezano  za predloženi  dnevni red  temeljem članka 113. i 114. 

Poslovnika Skupštine Istarske županije iznosi da  ima dvije primjedbe. 
Prva, da je 15 vijećnika dalo prijedlog za podnošenje  interpelacije – Zaključak o  

utvrñivanju  obveze Župana Istarske županije na podnošenje Skupštini Istarske županije 
Mandatni program Župana Istarske županije za  2010. godinu Županijskoj  skupštini Istarske 
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županije, da je po Poslovniku Županijske skupštine Istarske  županije predsjednik Županijske 
skupštine trebao interpelaciju proslijediti  Županu, a u roku od  15 dana  da je trebalo  
odgovor Župana dostaviti  vijećnicima i da u Poslovniku piše  da se  u pravilu  ta točka  
stavlja u dnevni  red  prve naredne sjednice  Županijske skupštine. Pošto  interpelacija nije  
stavljena na dnevni red  stavlja prigovor za ne uvrštenje točke dnevnog   reda na sjednicu  
Županijske skupštine. 

Drugo, člankom  109. Statuta i člankom 110. Poslovnika predviñeno je da se uz poziv 
za sjednicu  Županijske skupštine dostavljaju materijali najkasnije  8  radnih dana od  
održavanja  sjednice, odnosno od održavanja sjednice  radnih tijela.   

Točka 4. dnevnog reda 8. sjednice Županijske skupštine Istarske  županije - Mandatni  
program Župana Istarske županije dostavljen je u utorak, odnosno  u srijedu, što je manje od  
8  radnih dana. 

Dodatno u dostavljenom materijalu stoji da sastavni dio tog materijala su  i programi 
rada Upravnih odjela, odnosno  službi. Materijali su dostavljeni  vijećnicima van predviñenog 
roka, pa  smatram da su ispunjeni uvjeti da se ta točka  skine s  dnevnog  reda.  

Uvažava rad  Župana, svjestan činjenice da je bio jedno vrijeme i bolestan,  da je  bio 
vezan sa važnim  državničkim poslovima u kojima ima  i dobre rezultate koji su napravljeni, 
ali je mišljenja da to nije dovoljno opravdanje da ta točka ostane u dnevnom redu i poziva  
kolege vijećnike da podrže prijedlog da se ta točka  skine s dnevnog reda. 

 
DINO KOZLEVAC, u svezi interpelacije  naglašava da je točno da je grupa vijećnika 

pokrenula inicijativu u skladu  sa Poslovnikom  i da se interpelacija  odnosi  upravo na 
Mandatni program  Župana Istarske županije, koji je   predviñen kao točka dnevnog reda na 
8. sjednici Županijske  skupštine Istarske županije..  

Obzirom da je  na pretprošloj i prošloj sjednici Župan dao objašnjenje da će Mandatni 
program dati  na slijedeću sjednicu nakon donošenja  Proračuna, pojednostavljeno rečeno, 
da se prvo vidi  kakav će se Proračun donijeti za slijedeću godinu i koliko  će biti  na 
dispoziciji financijskih sredstava.  

Prijedlog za interpelaciju primljen je na znanje. 
U  skladu s time na sjednici kada je dano za govornicom tumačenje Župana da će na 

slijedećoj sjednici biti  Mandatni program, Nezavisna lista NPC je podnijela interpelaciju, koja 
se odnosi  na Mandatni program.  

Stručna služba u roku od  15 dana dostavila je  Županu interpelaciju da se na nju 
očituje i  Župan se predsjedniku  Županijske skupštine Istarske županije  usmeno očitovao 
na interpelaciju na način da je to primio na znanje, i da  će  na slijedećoj to jest na 8. sjednici 
Županijske skupštine Istarske županije doći na dnevni red  Mandatni program  Župana 
Istarske  županije za  2010. godinu. Time je smatrao da je konzumirana potreba, što je bilo 
navedeno u interpolaciji, da  Mandatni program Župana  doñe na dnevni red. 

IVAN JAKOVČIĆ, naglašava da ponuñeni  Mandatni program  ima naslov : 
Partnerstvo  - konsenzus – otvorenost i u tom kontekstu je otvorenost prema svim 
inicijativama, prijedlozima i idejama. To uključuje, ako se želi,  odgodit rasprava o 
Mandatnom programu, protiv  čega nema ništa. Razumije da  24 sata kašnjenja može biti 
problem i prihvaća da se o Mandatnom programu raspravlja na  slijedećoj sjenici Županijske  
skupštine Istarske županije. Čim je program izašao na  Web-u neki su grañani već poslali 
prijedloge, sugestije, primjedbe, tako da i ostali mogu poslati prijedloge, sugestije i primjedbe 
u narednih petnaestak dana, kako bi  pristigle prijedloge i  sugestije mogao ugraditi u 
Mandatni program, jer bi volio da se Mandatni program bude donesen konsenzusom. 

Prihvaća inicijativu vijećnika Plinia Cuccurina da se odgodi  rasprava o  Mandatnom 
programu  Župana Istarske županije za  narednu sjednicu Skupštine Istarske županije.    
 

LUCIJA DEBELJUH , predlaže u ime  Mandatno verifikacijske komisije da se  u 3. 
točci  dnevnog reda skine  točka a)  s obzirom na Zaključak Mandatno verifikacijske komisije, 
jer se nisu stekli svi  zakonski uvjeti i preduvjeti da se ova točka  dnevnog  reda raspravi.  

Skupština  je prihvatila prijedlog  da se s dnevnog reda skinu  točka  3 a) Ostavka  na 
mandat vijećnika Županijske skupštine Istarske  županije (Josip Anton Rupnik)  i  točka 4. – 
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Mandatni program Župana Istarske županije, tako da  točka  5. postaje  točka  4. i tako 
redom dok kraja. 

Zatim predsjednik  DINO KOZLEVAC  stavlja  na glasanje predloženi  dnevni red  bez  
točke  3 a) i točke  4., te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 34 glasova  «ZA», bez  
glasova  «PROTIV», za  8. sjednicu  Županijske skupštine Istarske županije utvrñen slijedeći  
 

D N E V N I  R E D 
 

1) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3)  

b) Mirovanje mandata člana Županijske skupštine Istarske županije (Ivan 
Bubić) 

c) Verifikacija mandata članova Županijske skupštine Istarske županije 
d) Svečana prisega vijećnika Županijske skupštine Istarske županije 

4) Prijedlog Izmjena i dopuna Statutarne odluke o grbu i zastavi Istarske županije te 
načinu i zaštiti njihove uporabe 

5) Prijedlog Odluke o utvrñivanju cijene dodatka za njegu oboljelih od Alzheimerove 
bolesti i demencija u Centru pojačane skrbi za oboljele od Alzheimerove demencije i 
demencije sa savjetovalištem 

6) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj o prijedlogu Ugovora o darovanju 
nekretnina 

7)  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana  trgovačkog društva 
MIH d.o.o. Poreč  za 2010. godinu 

8) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana poslovanja i Financijskog plana društva AZRRI 
- Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2010. godinu  

9) Prijedlog Odluke o produženju roka trajanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
uzgoja riba i školjaka 

10) Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za javno zdravstvo 
Istarske županije i na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno zdravstvo Istarske 
županije 

11) Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Povijesnog muzeja Istre-Museo storico 
dell'Istria u Puli 

12) Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Labinu 
13) Prijedlog Rješenja o izboru Županijskog savjeta mladih Istarske županije 
14)  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Medicinske škole Pula 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Medicinske škole 

Pula 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1) Verifica del verbale sintetico della VII seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana 

2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3)  

b) Sospensione del mandato di membro dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana  (Ivan Bubić) 

c) Verifica del mandato dei membri dell'Assemblea regionale della Regione 
       Istriana 
d) Giuramento solenne dei nuovi consiglieri dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana 
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4) Proposta di Modifiche e integrazioni alla Delibera statutaria sullo stemma e la 
bandiera 

5)  della Regione Istriana, nonché sul modo e la tutela del loro uso  
6) Proposta di Delibera sulla constatazione del prezzo del supplemento per la cura dei 

malati di Alzheimer e demenza nel Centro di cura per malati del morbo d'Alzheimer e 
demenza con centro di consulenza 

7) Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e infermi „Domenico Pergolis“ Rovigno circa la proposta di 
Contratto di donazione d'immobili 

8) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano di lavoro e del Piano finanziario 
della società commerciale MIH s.r.l. per l'anno 2010 

9) Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano di lavoro e del Piano finanziario 
della società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per il 2010 

10)Proposta di Delibera sulla proroga del periodo di durata delle concessioni 
     del demanio marittimo per l'allevamento ittico e di molluschi 
11)Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto dell'Ente per la 
     sanità pubblica della Regione Istriana e sulle Modifiche e integrazioni 
     dello Statuto dell’Ente per la sanità pubblica della Regione istriana 

     12)Proposta di Provvedimento sulla nomina del direttore del Museo storico 
          dell'Istria - Povijesni muzej Istre a Pola 
     13)  

a) Proposta di Provvedimento sulla nomina dei giudici d'assise del Tribunale 
comunale di Albona 

b) Proposta di Provvedimento sull'elezione del Consiglio regionale dei giovani 
della Regione Istriana  

       14) 
a) Proposta di Provvedimento sulla destituzione di un membro del Comitato 

scolastico della Scuola di medicina di Pola 
b) Proposta di Provvedimento sulla nomina di un membro del Comitato 

scolastico della Scuola di medicina di Pola 
 
 D – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 7. 
                SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTA RSKE 
                ŽUPANIJE 

 
Skupština je bez primjedbi sa 34 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala  
 

    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 
sa 7. sjednice Županijske skupštine Istarske županije 

 
 AD – 2 PITANJA  VIJE ĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC , naglašava da  po uhodanom  hodogramu  prvi 
postavljaju  vijećnička pitanja koalicija  HSU-HSLS,SDP-ZELENI, HDZ-HSS, IDS-HNS, 
NEZAVISNI, IDS-HNS, HSU-HSLS. 

Za  postavljanje  vijećničkih pitanja javili su se : Ivica Mikulčić, Alen Rosanda, Evelina  
Biasiol – Brkljačić,  Maja  Šarić, Josip Anton Rupnik, Marino Roce, Oliver Gmitrović, Tedi  
Chiavalon, Nevia Poropat. 

 
Postavljanje  vijećničkih pitanja počelo je u 17,25 sati. 
Za  postavljanje  vijećničkih pitanja po Poslovniku su predviñene  2 minuta, Župan 

ima pravo odgovora  do  5 minuta,  vijećnica – vijećnik ima pravo izraziti zadovoljstvo ili 
nezadovoljstvo odgovorom 1 minutu, nakon toga  Župan ima pravo odgovoriti na tu jednu 
minutu.  
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 Riječ ima  vijećnik Ivan Mikulčić, koalicija  HSU-HSLS. 
 

IVICA MIKULČIĆ : 
 

Poštovane dame i gospodo, Župane, predsjedniče, drage kolege, novinari, gosti ! 
 Ja imam dva pitanja. 
 Moje prvo   vijećničko pitanje  bit kameno ili kamenolomi. 

Moje pitanje primarno je vezano uz osnovnu gospodarsku granu u Istri, a to je turizam 
i stvaranje adekvatnih uvjeta na  području cijele regije za njegovo uspješno provoñenje, što 
je  Skupština Istarske  županije  i formalizirala svojim strateškim dokumentima. 

Naime, člankom 88. stavak 1 Prostornog plana  Istarske županije predviñeno je da se  
eksploatacija polja mineralnih sirovina u obalnom  području moraju sanirati i prenamijeniti do  
2010. godine. Poznato je da na području Istarske  županije  postoje kamenolomi u obalnom 
području  i to na  zapadnoj i na istočnoj obali. 

- Što se čini  i što se namjerava učiniti da se poštuju odredbe Prostornog plana 
Istarske županije, kojeg je donijela Skupština Istarske županije, odnosno  da li 
možemo očekivati  da kamenolomi u obalnom području iliti od ove godine više 
neće obavljati djelatnost eksploatacije kamena. 

Pitanje može biti  Županu ili nekom stručnom suradniku. 
 Drugo pitanje  – nemojte  se uplašiti  bjesnoće. 
 U Posljednje vrijeme  sve češće čitamo i slušamo o problemu  bjesnoće koji je  se i 
ove godine javlja na  više lokaliteta u Istri, posebno  Buzeta, Pazina, Pićna. Poznato je da 
svaka jedinica lokalne samouprave poduzima različite propisima odreñene  mjere koje 
provode  samo u okviru  svojih administrativnih  granica, a ne do kada je sama zaraza i 
raširena.  Posebno ističem da se ne radi o problemu koji  se pojavljuje samo ove zime i koji 
je prisutan samo na  ovim područjima, već o njemu čitamo i slušamo svake godine. 
 Moje je pitanje: 

- što se sve misli poduzeti za cjelovito rješavanje ovog problema na području  cijele 
regije, jer  životinje ne poznaju administrativne  granice i teško da ćemo moći 
govoriti o stalnim prebivalištima  bijesnih  lisica, pa  tako i nadležnostima  
pojedinih jedinica  lokalnih samouprava. 

Štete koje ovaj problem izaziva su ogromne, ne samo u riziku za zdravlje i  živote 
stanovnika Istre, već se odražavaju  šire na području  gospodarstva, prije svega, lovstvu i 
ostalim granicama turizma, stočarstvu i slično. Zato svaka uložena kuna u  rješavanju ovog 
problema će biti  sigurno  manja od iznosa koji bi  bio potreban za sanaciju  nastalih  šteta.  

 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Ivici Mikulčiću.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ, odgovorite na postavljena pitanja. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine vijećniče Mikulčiću, dozvolite mi  da vam pokušam dati kratke 
odgovore, a dobit ćete ih i napismeno zato što bih htio da  moji suradnici, gospodin Josip 
Zidarić i  gospodin Milan Antolović,  vam daju za ta dva  vrlo ozbiljna pitanja i pisani odgovor, 
jer usmeno  ne mogu  sve detalje  izložiti i ne mogu ni  znati baš  svaki  detalj.  
 Naime, što se tiče  kamenoloma u priobalju Istarska  županija je iskazala svoju  
političku volju kroz donošenje  Prostornog plana Istarske županije i tada zaključila da 2010. 
godine ne može biti  više otvorenog   kamenoloma na obali. To  je pozitivna  činjenica. 
 Negativna  činjenica je to što jače od toga jesu dozvole koje su  eventualno izdane sa 
duljim rokom. Tako znamo  da za sada ono što  možda najviše bode oči je  svakako 
kamenolom u Raškom kanalu i kamenolom u Antenalu. Kamenolom u Raškom kanalu  mora  
završiti s poslom, praktički  ne može više štetiti okolišu, a s druge  strane kamenolom u 
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Antenalu, prema mojim saznanjima, ima  koncesiju još na godinu, dvije dana, ali  upravo 
zbog toga želimo, ne znam to napamet, provjeriti, dat ćemo vam pisanu informaciju, jer je taj 
propis  jači od ovog propisa, jer  je dozvola dana prije nego što smo mi donijeli taj naš  stav 
da ne želimo više kamenolom nigdje u priobalju, na obali i to je bio politički izraz, politički  
stav zaštite okoliša na priobalju. 
 Meñutim, s druge  strne, moram  reći da ako je nešto tradicija u gospodarstvu Istre, 
onda je to  eksploatacija kamena. Prema tome  s druge  strane mi ne  želimo i ne možemo 
odustati od kamenoloma koliko god oni štetili ponekada i ponegdje, ne svugdje i ne  svaka 
tvrtka, i  šteta je što neke tvrtke koje su  vrhunske u eksploataciji kamena, a  istarske su  
tvrtke, ponekada imaju  štetu na račun onih koji to  rade na jedan  gotovo  divljački  način u 
prostoru , i to  ćemo pokušati  sankcionirati, upravo one koji u našem prostoru štete, a one 
tvrtke koje sa  najnovijim tehnologijama, sa jednim   kvalitetnim načinom eksploatacije 
kamena rade u prostoru, one će imati našu podršku, jer  nam eksploatacija takvih mineralnih  
sirovina i  dalje treba.  
 Što se tiče bjesnoće pozorno pratimo što se zbiva  na tom  području. Naši su partneri 
u tom poslu lovačke udruge, koje ste  spomenuli na kraju  krajeva, oni su ti koji prvi mogu 
doći i mogu najkvalitetnije to pratiti. I sve  lovačke udruge uvijek kad god zabilježe takav 
nekakav slučaj oni  se odmah  nama  javljaju. Istarski lovački savez, Istarska županija iz 
lovozakupnine pomaže  financijskim sredstvima tim lovačkim udrugama koje prijavljuju  takve 
slučajeve. Naravno, u to su uključene i druge naše djelatnosti, ali  želim, prije svega, naglasiti 
upravo suradnju sa lovcima, jer su oni najmjerodavniji, najkompetentniji, jer oni su 
kontinuirano na terenu.       

Evo, toliko, prvi usmeni  odgovor, a dobit  ćete pisani odgovor od našeg pročelnika, 
gospodina Josipa  Zidarića i gospodina Milana Antolovića.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 

 Gospodine Mikulčiću imate pravo na minutu. 
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Moje javljanje za riječ je samo da  se zahvalim  gospodinu Županu. 
 Ja bih  htio  još  samo napomenuti da kamenolom Antenal ima dozvolu za rad do  
2012. godine za  krcanje kamena i odvoz  kamena , ali oni ne bi smjeli dalje drobiti kamen i 
ne bi  smjeli raditi neke stvari koje apsolutno utječu na okolinu, i ja se  nadam da će se kroz 
pisani odgovor do takvih rješenja i doći.  
 Za odgovor  vezano za bjesnoću  isto tako hvala. Mislim da je to dosta  velik problem. 
Ja  imam čak  neki  statistički podatak da je Istra možda najugroženija  županija u  Hrvatskoj 
po pitanju  bjesnoće. 
 Hvala  Županu  na odgovoru.  
 
DINO KOZLEVAC  : 
 
 Hvala  gospodinu  vijećniku Mikulčiću.  
 Riječ ima  kolegica  Maja  Šarić.  
 
MAJA ŠARI Ć : 
 
 Dobar večer, lijep pozdrav još jednom. 
 Ja imam pitanje  za  Župana. 
 Rasi se o slijedećem. 
 Mene zanima što je sa  nastavkom gradnje  Pulske zaobilaznice s obzirom na to da 
znamo da je do sada veliki dio financijskih problema oko  te zaobilaznice podnio Grad Pula  i 



 9 

Istarska  županija. Radi se o državnoj cesti,  pa smatram da bi ipak  dio tereta trebala 
podnijeti država. 

  I s tim u svezi zanima me što je  s planiranim kružnim tokom u Šijani.  
 Evo, toliko. Hvala lijepa. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Izvolite  gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana kolegice vijećnice ! 
 Ne znam da li bih  vam odgovorio na način  da budem optimista ili  ne, ali kažu da je 

bolje u politici ipak malo sijati  i optimizam, ali biti  realan, tako bih to  na  neki  način definirao 
odgovor koji  ću vam dati. 

 Paradoksalno ili nevjerojatno je da je plan Hrvatskih cesta, nakon što je  u gotovo 
šest, sedam, možda i više godina , imao u planu kružni tok i rješenje ulazu u Puku sa strane 
Ypsilona, odjednom je  novim planom  to izbačeno.  Nitko nije konzultiran, ni  Gradonačelnik 
Pule, niti  Župan, nitko nije konzultiran u Istri, jednostavno  je u «Narodni novinama» 
objavljen plan u kojem  toga nije bilo.  

Gospodin Gradonačelnik Miletić Boris i ja  reagirali smo  odmah  na način da  smo 
napisali pismo premijerki, gospoñi Kosor, i  prema mojim saznanjima ona je reagirala i tražila 
objašnjen od  Hrvatskih cesta, meñutim, do nas nikakvih  obrazloženja još  došlo  nije. Mi  
smo to pismo napisali prije petnaesta dana. Dat ćemo još malo tajm auta, a polije toga 
moramo početi  djelovati. Tu vidim priliku  i gledam kolege iz HDZea i druge, mislim da je 
prilika  da se naprosto kaže na neki  način, pa  nemojte  nas više  vuči za nos, jer ovo zaista 
je previše. Nešto što je u planu, što  naše kolege, kolega Josip Zidarić iz Istarske županije i 
drugi,  godinama rade na tom projektu, a administrativnih prepreka bilo je  stotine, došli smo 
praktički do  svih papira, i  ada nakon što smo se  mučili godinama  da bi došli do papira, 
koordinirali  sve žive i mrtve, sada imamo situaciju u kojoj je iz  plana Hrvatskih cesta 
jednostavno izbrisan kružni tok u Puli i  taj dio koji je  vezan za zaobilaznicu.  

Meñutim,  mi od  toga  ne  odustajemo. Pula mora dobiti zaobilaznicu, Pula mora  
dobiti  taj kružni tok, Pula mora dobiti  od kružnog toka do Stancije  Peličeti odgovarajuće 
trake autoceste ili ceste, koje  će biti  na odgovarajućem nivou. To moramo osigurati i tu 
pozivam Hrvatsku vladu, odgovarajuće  Ministarstvo, kolegice i kolege, da svi zajedno  
prionemo i da taj kružni tok i zaobilaznicu napravimo, jer  stanje kavo je danas je zaista 
neodrživo. .    

 S  druge  strane dobra je stvar to što je prihvaćena naša inicijativa da se od Stancije 
Peličeti do  Pomera u produžetku Istarskog Ypsilona  doñe do juga  Istre. To  će takoñer 
pripomoći da se rastereti  pulska  zaobilaznica, pogotovo  ljeti od turista koji idu u Medulin. 
Meñutim, to nije dovoljno. Mi trebamo pravu zaobilaznicu u Puli sa dvije  trake, pravi kružni 
tok i pravu cestu od kružnog toka do ulaska  na Istarski Ypsilon. To je ono što mi moramo u 
ovom mandatu pokrenuti. Vjerojatno ga možemo i  realizirati do kraja, ako ne do kraja, 
barem da se vidi do kraja  ovog mandata da se to ozbiljno gradi i da je stvar pred 
završetkom.  

 S moje  je strane obveza da budem uporan, tvrdoglav i koliko god  to bude  trebalo, ja 
ću  to biti. Meni to nije teško, dapače, mislim da to Puli  treba, našoj Istri to treba i zato  
pozivam svih  da na tome zajednički radimo, da prionimo i da taj novac  koji je odavna već 
obećan Istri da napokon bude realiziran i ostvaren u Istri. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe za  dopunskim odgovorom ? 
 (M.Šarić : Nemam/. 
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 Hvala lijepa.  
 Na redu je  za postavljanje  vijećničkih pitanja Klub vijećnika HDZ-HSS. 
 Riječ im vijećnik Oliver Gmitrović. 
 

OLIVER GMITROVIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane i zamjenici, poštovane kolegice i kolege 

vijećnici. 
 Imam  4 pitanja. Bit ću  kratak.  
 /D. Kozlevac : Pokušajte pitanja sažeti u dvije  minute).  
 Pro pitanje .  

Vezano na  županijske antirecesijske mjere koje su donesene protekle godine, nažalost, 
trend koji je  uslijed recesije u Istri je takav kakav je  u Hrvatskoj i  u ostatku Europe,  pa  s 
obzirom na situaciju, na socijalno ugrožene, a to je negdje oko  desetak posto populacije  
Istre, s obzirom na 500 obrta koje je ugašeno, s obzirom na  5.000  radnih mjesta koja  su 
ugašena, pa i pad izvoza od cirka  30 %, a tu prije svega mislim na brodogradnju, na 
proizvodnju auto dijelova i  na proizvodnju duhanskih proizvoda, moje pitanje prema  Županu 
je : 

- kakav je trend rezultata mjera  s obzirom na izrečeno, odnosno da li se  što kani 
dodatno poduzeti. 

 To je zaista jedna  bolest koja  nas je  obuhvatila  sve i striktno moramo nešto 
napraviti.  

 Drugo pitanje.  
Zračna luka  Pula. 

 Ulaskom  Hrvatske u  NATO smo potpisali  Sporazum  kojem u principu moramo biti  
dobri domaćini  NATO snagama, a Vlada je čak  dala i popis infrastrukturnih objekata, 
izmeñu ostalih, tu je i Pula, pa je moje pitanje prema  Županu :  

- da li tu imamo kakve investicije, odnosno da li možemo  kapital države  preusmjeriti 
prema Puli  na način  da Zračna luka, koja vapi za investicijom, bude na taj  način  
valorizirana. 

 Treće pitanje 
 Rockwool. 
 Danas me je  malo zbunio  napis, odnosno  intervju u  «Glasu Istre»,  gdje je sve 

odlično , sve idealno, kaže gospodin Boi, tehnički  direktor Rockwoola, da je izuzetan i da  tu 
nema nikakvih problema, pa postavljam pitanje :  

- da li zaista  nema nikakvih problema, odnosno  da li je  Rockwool zagañivač ili  nije? 
Od pitanja turizma  odustajem. O tome  ćemo slijedeći put. 

 Hvala lijepa.  
  

DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem kolegi vijećniku Oliveru Gmitroviću. 
 Poštovani kolega, vi ste korektno  najavili da  ćete imati  4 pitanja, što je u redu, 
meñutim, podsjećam da po Poslovniku imamo  pravo na dva vijećnička  pitanja. Toga su se 
svi  vijećnici  do sada  korektno pridržavali. Uvjeren sam  da ćete i vi, odnosno niste ništa 
pogriješili, ali bih vas ja  sada zamolio da se opredijelite za  dva vijećnika pitanja.  

 /O. Gmitrović : Antirecesijske mjere i Zračna  luka  Pula/. 
 Zahvaljujem na razumijevanju. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  

 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Neću vam odgovoriti na  treće pitanje oko  Rockwoola, jer ću  vam  reći da  Rockwool  
djelomično  je pomogao zapošljavanjem oko  onoga što danas možemo nazvati nekakvim 
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mjerama za  rast zapošljavanja, ali s druge  strane zagañuje, pa vam je to odgovor  na 
pitanje da li zagañuje ili  ne. 

  Ali, djelomično  želim reći da  kada govorimo o našem stanju  gospodarstva da, - 
ovdje ima ozbiljnih gospodarstvenika, koji imaju  velikih iskustava u  privredi, - treba  reći da  
kriza koja je zahvatila  praktički cijelu zemlju, cijeli svijet  je definitivno prisutna i u Istri. 

 Ja sam razgovarao s mnogim jakim gospodarstvenicima Istre, Hrvatske, pa i  nekim 
izvana, i svi su iznenañeni dubinom i snagom krize koja  se svijetu  dogodila. Ona je došla iz  
financijskog sektora, vrlo brzo  se prelila u realni sektor i danas imamo situaciju u kojemu naš 
realni sektor, neovisno o tome što Istra i dalje ima najmanju stopu zaposlenosti u Hrvatskoj, 
ipak , nezaposlenost ozbiljno  raste . Naše mogućnosti nisu velike, ali ono što mi možemo  
činiti mi  ćemo to svakako napraviti. Mi  ćemo našem gospodarstvu biti na  usluzi 24,00 sata, 
pa čak i sa situacijama koje su bile  nedavno. Jednim diplomatskim potezima kojima  koje  
ćemo činiti otvaranjem poduzeća naših tvrtki  sa pogonima u inozemstvu. Gospodin Plinio  
Cuccurin i ja  smo nedavna bili  u Tehenarnu, gdje smo razgovarali, TDR je firma koju vodi 
gospodin  Vlahović, gospodin Cuccurin i drugi, žele otvoriti tvornicu, koja  će biti na usluzi i 
matičnoj tvornici u  Istri. Ja sam danas razgovarao sa ljudima iz Gvinee Bisao, želimo 
napraviti iskorake u različite dijelove  svijeta sa našim privrednicima, jer je  to jedna od 
načina i za premošćivanje ove krize. Meñutim, naša struktura, osim industrije, koja ima 
probleme i neće biti jednostavno ni «Uljaniku», niti «Cimosu» nije jednostavno, niti «TDR-u», 
niti «Kamen» Pazinu, niti mnogim drugim tvrtkama, meñutim, ja  vjerujem u njihovu 
konkurentnost. To su tvrtke koje su već desetljećima, «Uljanik» i  stoljeće i pol  na tržištu, i 
vjerujem u njihovu konkurentnost. 

 S naše strne mi smo učini  sve što smo mogli do sada, a naravno, ipak objektivno o 
velikima, ipak treba prvenstveno  država razmišljati. «Uljanik» je od Grada Pule, od Istarske 
županije, već dobio  u  najtežim vremenima pomoć i zato je jedno od  brodogradilišta, izmeñu 
ostaloga, koji  danas imaju kakvu takvu budućnost, za  razliku od drugih koji gotovo da 
nemaju  budućnost, ali «Uljanik», ipak, ima  budućnost. Mi smo u situaciji da danas 
prvenstveno kao  Istarska županija, općine i gradovi, kroz naše regionalne agencije se 
usmjeravamo ka malom i srednjem poduzetništvu i obrtništvu. Tu  će naša  suradnja, nadam 
sa HBOR-om i mjere koje pokušava Vlada donijeti, i ono sve što se može iz toga očekivati, 
biti nešto što  ćemo pokušati koristiti kao mehanizam za kakvo takvo prevladavanje krize.  

 Kroz  socijalne programe pokušat ćemo pomoći onima kojima je  najteže, ali da 
budem jasan, situacija nije laka, niti jednostavna. Ja želim vjerovati u  naše uspjehe i u naše  
šanse. Meñutim, ovdje ću sada reći  dvije teze koje, neka budu, pa čak  i bile su hereza  
cijelo ovo vrijeme, a to je projekt  «Brijuni rivijera» i izgradnja golf igrališta u Istri.  

Gospodo, govorimo o krizi, a imamo projekt koji je  naš Istarski projekt, mi smoga  
stvorili, nitko  drugi, nego mi smo ga  stvorili, a dvije političke različite  Vlade su  ga  
prihvatile, projekt  «Brijuni rivijera», koji danas može donijeti u Istru i u ovo krizno doba, još 
uvijek, ipak, investitori kontaktiraju, pitaju  da li  ćemo ići naprijed ili nećemo, a tvrdoglavost 
nekih u ovoj našoj  županiji, ali moram reći i moja osobna  želja  da postignemo što  veći 
konsenzus i da na taj način gradimo velike projekte u Istri, dovele su nas u  situaciju  da 
umjesto  da danas imamo ulaganja od stotinu  milijuna  € realnih ulaganja u istarsko 
gospodarstvo od domaćih i od stranih tvrtki, jer je  bilo i  domaćih  tvrtki zainteresiranih  za taj 
program, mi danas još uvijek smo u situaciji da malo zbog nekih situacija koje imamo sa 
Vladom, ali   prvenstveno zbog opozicijskog djelovanja svojedobno u ovim klupama, 
pogotovo u prošlom mandatu, mi imamo situaciju da smo na  neki način jedan izniman 
projekt naprosto  zaustavili umjesto da danas možemo govoriti o stotinama milijuna € 
ulaganja.  Dio odgovornosti je na meni. I umjesto da sa bio  tvrdoglav i uporan kao što sam 
vama obećao  oko kružnog toka, ja sam se na neki  način povukao i rekao : ajmo tražiti 
konsenzus, ajmo ljudi što više  razgovarati oko svega  bitnoga u  Istri . 

 Ista je situacija oko golf igrališta.   
 Imamo nekoliko zainteresiranih ulagača i vrijeme  je da ih pustimo da naprosto 

realiziraju te projekte. To je  od 50  do 70 milijuna  € ulaganja od  200, 300, 400 novih  radnih 
mjesta.  
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 Brijuni rivijera može donijeti nekoliko tisuća radnih mjesta, ne bi imali nezaposlenost u 
Istri i sada ja koristim ovo  vaše pitanje za promociju ta dva heretička programa, jer, ajmo se 
mi odlučiti : hoćemo li i dalje tonuti ili  ćemo iskoristiti naše resurse. 

 Napušteni  vojni objektu u pulskom priobalju, neki  čak i devastirani, pa  nećete reći  
da to nisu veliki resursi  koje Istra ima. Ima ih. Ali, sami smo si krivi za situaciju. U nekim 
elementima  smo i sami krivi, uključujući moju odgovornost, jer  sam trebao biti  , kao što 
sam rekao,  tvrdoglaviji, uporniji u realizaciji tog projekta, ali upravo potaknut  vašim pitanjem 
, da je bilo  danas razgovora o Mandatnom programu  ja bih  bio to najavio. Upornost u 
realizaciji  projekta «Brijuni rivijere» kao mehanizma za izvlačenje Istre iz jedne ekonomske 
krize, ako  hoćete, vrlo realno govoreći, jer  realni sektor  grañevinarstva, obrtništva i svega 
onoga  što  bi moglo pomoći, kada mogu naći posao, kada bi krenuli u  realizaciju tog 
projekta , je nešto što bi, siguran sam, dalo veliki uzlet našem gospodarstvu. 

 U tom kontekstu Zračna luka Pula slijedi odgovor na to pitanje, ali na jedan drukčiji 
način. 

 Nisam sklon tome, i to  sam rekao u više  navrata, da Pulska zračna  luka postane 
luka za  snage NATO  saveza. Naravno, da snage NATO  saveza, pošto smo  članica  
NATO-a, mogu i trebaju imati mogućnost  korištenja svih zračnih luka u Hrvatskoj, jer  se 
uvijek može nešto dogoditi i treba sletjeti negdje. To nije  sporno. Meñutim, strateški   
razvijati  Pulsku zračnu luku kao  zračnu luku za bazu  NATO  saveza to nije ono što Istarska  
županija  želi, barem dok sam ja Župan. Mi  želimo suradnju na NATO-m, mi  želimo sve ono 
što sa NATO-m trebamo, ali  volim reći  da umjesto uniformiranih  soba  radije želim vidjeti u 
Istri ljude u  šarenim kupaćim gaćicama i  šarenim  bikinima. Može i  toples, nemojte  se 
ljutiti, valjda se neće nitko naljutiti.        

 Prema tome  sklon sam da naš turizam razvijamo na taj način, a gospodarstvo koje 
može imati koristi od prisustva  NATO saveza, ipak  eventualno  bude prisutnije negdje  gdje 
je možda to još potrebnije, jer  nema drugih resursa. 

 Slažem se s konstatacijom da Zračna luka Pula  treba novih ulaganja i tu isto tako  
trebamo nešto napraviti. 

 Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Nije da jednome toleriram, drugome ne,  ali s obzirom da je gospodarstvo ipak  top 

tema,  tu  ćete se složiti svi, prema tome ove  su informacije dragocjene, pogotovo u ovim  
vremenima, ne bih rekao mjesecima, nego  i danima.   

 Da li gospodin vijećnik želi uzeti  riječ ? 
 /O. Gmitrović:  Zahvaljujem na odgovorima). 
 Na redu  je koalicija IDS-HNS. 
 Riječ ima  gospodin Tedi  Chiavalon. 
 

TEDI  CHIAVALON : 
 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti ! 
 Ja  ću, kao i svaki puta  do sada, pitati  Župana :  

- u kojoj smo fazi  sa pripremom projekta izgradnje Pulske bolnice.  
Prošlo je  nekoliko tjedana, više  od mjesec dana od kada smo se zadnji puta  vidjeli, 

zanima  me  da li imam  kakvih novosti vezano za  izgradnju  Pulske bolnice. 
 Druga stvar, nešto što se ovih  dana dešava, to je Zakon o plaćama u lokalnoj i 

područnoj (regionalnoj)  samoupravi. Naprosto me zanima kako  će se taj zakon, s kojim 
opet netko iz Zagreba definira ono kako mi ovdje moramo  živjeti, kako  će se to  reflektirati 
na osobe koje rade u Istarskoj  županiji, gradovima i općinama. Vjerojatno ste neku  analizu 
napravili, pa me zanima što ti ljudi danas mogu očekivati.  

Hvala lijepa.   
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Što se tiče Pulske bolnice ona ostaje kao  ključni prioritet u ovome mandatu i kolega 
Valerio Drandić, koji je predsjednik Upravnog  vijeća   Pulske bolnice  je gotovo u 
svakodnevnom kontaktu sada u ovom  trenutku sa  Ministarstvom  financija, ali  pogotovo s 
Ministarstvom zdravstva, i moram  reći da sam tu više nego umjereni optimista zato što 
postoje naznake da bi vrlo brzo  trebalo ići  na raspisivanje meñunarodnog  natječaja za 
nabavu  financijskih sredstava, za zatvaranje financijske  konstrukcije. To je ono što možemo 
očekivati narednih tjedana. Razgovori se obavljaju i u Ministarstvu  zdravstva  i u  
Ministarstvu  financija. Ima problema sa zaduženošću države i inače sa zaduženošću javnog 
sektora, ali sva obećanja  da se u taj projekt ide, da država stoji iza tog projekta, i to je je 
prioritet u ovom trenutku u državi. Očekujem da ćemo taj  tender vidjeti vrlo  brzo i nakon što 
završi taj tender, osiguramo  financijska  sredstva, raspisat ćemo tender za izgradnju bolnice. 
Očekujemo izgradnju. 
 Ono što je još ostalo kao moguća ideja, koja nam se ne čini lošom i u tom kontekstu 
smo  spremni malo čak i sačekati  ulazak Hrvatske u  Hrvatsku uniju, je mogućnost da nakon 
ulaska Hrvatske u  Europsku uniju kroz strukturne  fondove financiramo opremu neophodnu 
za bolnicu. Time bismo mogli doći u situaciju da jedan dio  sredstava bude  bespovratan, što 
bi itekako olakšalo sveukupno poslovanje  bolnice, bila bi zaduženost države, pa i  županije, 
na kraju krajeva, puno manja. 
 Po našoj nekakvoj prognozi mi  bismo trebali vrlo  brzo vidjeti  tender za  financijska  
sredstva. Nakon toga  tender za izgradnju bolnice i tender za  opremu koja  će  biti ugrañena 
u  bolnicu. U tom kontekstu  vjerujem zaista  najviše u taj projekt. On je  najneophodniji  Istri i  
na njemu ćemo najviše raditi i Istarski Ypsilon i  plinofikacija i «Brijuni rivijera» i svi ti  projekti 
su bitni, ali ovo je  najbitniji projekt i na njemu praktički samo moj tim najodgovornije radi  i 
vjerujem da  nećemo imati zgambete, da upotrijebim jedan istrijanski izraz, od nikoga, za 
sada ih  ne vidimo, za sada  nemamo taj problem. Vjerujem da će biti svi iskreni.       
 Što se tiče plaća  mislim da je  nedopustivo, -  to je moja politička ocjena i  dozvolite 
mi da kao  bivši  saborski zastupnik, ali i kao čovjek koji je trenutno izabran u  parlament, 
zbog nespojive dužnosti, ja sam Župan, ne mogu biti  saborski zastupnik, - da se  Sabor 
miješa u plaće lokalnih  čelnika, da li  županijskih, gradskih, općinskih. Želim posebno 
naglasiti, možda sam jedini u Hrvatskoj, koji ima moralno pravo o tome govoriti, jer temeljem  
Zakona o plaćama u lokalno i područnoj (regionalnoj) samoupravi,  Županu Istarske županije 
bi se  plaća mogla  podignuti  na 18.645,00 kuna, a danas ima  15.173,00 kune. Dakle, 
definitivno mislim  da imam moralno pravo  o tome govoriti zato što  bi se plaća Županu digla  
za nekoliko tisuća kuna kada bismo išli primjenjivati  taj  zakon, za razliku od očito mojih  
kolega i kolegica, župana i  županica, koji imaju neprimjereno  previsoke  plaće, jer se to 
očito odnosi na njih, a ne na nas. Jedno istraživanje Instituta  za meñunarodne  odnose  
2008. godine je pokazalo  da   javni sektor , zaposlenici u Istarskoj  županiji, imaju  ispod 
prosjeka plaća zaposlenih u  županijama u  RH. Prema tome to je  naša  situacija. Imamo 
moralno pravo  kritizirati  taj zakon , jer bismo si mi mogli  podignuti plaće ako hoćemo po 
tom  zakonu, ali ga  nećemo poštivati, nećemo ići u podizanje plaća, osim ako ne bude nekih 
drugih situacija koje  u ovom  trenutku  ne znamo. Ne možemo sve  reperkusije u  ovom  
trenutku znati. Ja osobno nisam  za to da si povisujemo plaće.  Žao mi je zbog mojih kolega i 
kolegica u  županiji, ali to je moji  stav. Ja  ću se pokušati toga  i držati s time da  treba 
naglasiti slijedeće.  
 Ministarstvo financija je napravilo analizu i vidljivo je , i tu  želim poslati poruku  svom  
dragom kolegi, gospodinu Marinu Roce, koji me je pitao : kolik Istra dobiva  šoldi, ne dobiva  
šoldi. Vidljivo je iz te analize Ministarstva financija  da niti jedan  grad ili općina , niti  
županija, ne dobivaju novac  po kojem bismo mi bili u obvezi  držati se toga zakona. Prema  
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tome iz svih kutova  gledanja  vidite  da smo u situaciji da zaista imamo moralno  pravo reći 
da  taj zakon takav kakav  je  nije primjeren. 
 I ja bih  htio na  kraju  na neki način  naglasiti da ćemo pokušati  u narednim 
mjesecima  i  do kraja mandata  biti realni, biti  realni rema našim grañanima i nećemo 
nepotrebno dizati plaće i stvarati dodatne troškove i sebi krcati  džepove  svjesni  činjenice  
da grañanima itekako nije lako  u ovom trenutku. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe za dodatnim pitanjem ? 
 Nema.  
 Zahvaljujem 
 Na redu je  Klub  Nezavisne  liste Plinia  Cuccurina. 
 Riječ ima  vijećnik Alen Rosanda.  
  
ALEN ROSANDA : 
 
 Dobar večer. 
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ovo obraćanje je usmjereno predsjedniku  Skupštine  Istarske  županije. 
 Pokrećemo interpolaciju sa zahtjevom otvaranja  rasprave o nepodnošenju  ovoj 
Skupštini polugodišnjeg Izvješća Župana o svom radu s prijedlogom Zaključka i molimo da 
se interpelacija sa prijedlog Zaključka stavi na dnevni red  naredne sjednice  Skupštine 
Istarske županije  
 Ja  ću vam odmah sada  i dati taj Zaključak. 
 (Zaključak predaje  predsjedniku  Županijske skupštine). 
 /D. Kozlevac : Hvala).  
 Predloženi Zaključak  navodi obvezu kojom  se utvrñuje da Župan Skupštini dva puta  
godišnje podnosi polugodišnje Izvješće o radu, te da je u obvezi  da najkasnije  u roku od  30 
dana od dana  usvajanja  ovog Zaključka podnese Skupštini polugodišnje Izvješće o radu. 
 Pravni  temelj za  ovu interpelaciju su  članci  43. i  69. Statuta  i  članci  68., 73., 74. i 
104. Poslovnika  Skupštine Istarske  županije. 
 Ova  Skupština je u  listopadu prošle godine usvojila Izmjene i dopune Statuta, pa 
tako i dopune  članka  69. Statuta  kojima  se ureñuje da Župan  dva put godišnje podnosi  
polugodišnje izvješće o svom radu. 
 Svrha toga je  da i vijećnici, a i grañani  se mogu uvjeriti što je radio i kako je 
izvršavao mandatni  program. Druga je sada  stvar što taj mandatni program će tek doći na  
red. 
 Imajući u vidu  da se radi  o značajnoj javnoj stvari iz djelokruga rada županije, 
odnosno Župana, u namjeri  da rasprava o interpelaciji bude  konstruktivna i plodna i da se 
razjasne eventualno nejasnoće predlažemo da se zajedno  sa interpelacijom  donose i 
Zaključak kakav prilažemo  ovome  zahtjevu.  
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 /I. Jakovčić : Mogu li dobiti  riječ ?/. 
 Možete dobiti riječ, samo bih ja jednu opasku prije toga imao. Upozorio bih sa  99,9% 
preciznosti da Župan ima obvezu izvješćivanja sa datumima 1. 06. odnosno  15. 09. Ja se 
nadam da ste vodili računa o tim rokovima. 
 Interpelacija je tu. Ona  je formalno uredno predana i zaprimljena. 
 Izvolite  gospodine  Župane, imate riječ.  
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, hvala vam što ste mi  dali mogućnost da samo 
kratko  razjasnim  neke stvari. 
 Ja doživljavam te interpelacije kao politički čin, nadmetanje pozicije i opozicije, jer ona 
formalno pravno  može stajati, ali suštinski nema nikakvu bitnu važnost, jer kao što znate, 
Godišnji obračuni Proračuna   su oni koji  su bitni da  bi  se mogao dati nekakav konkretan  
financijski izvještaj,  koji je naravno važan, jesu li sredstva  potrošena ili nisu potrošena.  
Prema tome  vi  ćete dobiti  financijske obračune. Oni dolaze do kraja  trećeg mjeseca i po 
Zakonu o proračunu  imam takvu obvezu. 
 Prihvaćam  nadmetanja, prihvaćam mogućnost da se ovdje promovirate vi ili ja ili  bilo 
tko drugi, ali mislim da je važno  da govorimo o suštini. Ja  želim konsenzus. Ja sam vam  to  
rekao i napisao sam vam to. Prema tome konsenzus  i oko nekih procedura. Mi imamo 
realnu zakonsku mogućnost da temeljem Godišnjeg obračuna Proračun  vam damo to 
izvješće.  

Nemojmo zaboraviti  jednu stvar. I zato  pozivam vas da budete više fer. 
Ovo je prvi naš zajednički mandat koji je takav, gdje je  Župan biran direktno od 

grañana. Izbori su bili u  5. mjesecu. Ja sam htio  čuti malo, osluhnuti kako politički, pa  neka 
politički  razmišlja ova  Skupština, htio sam da se donese Proračun. Ja mislim da je to  
najlogičnije  da se  piše program nakon  donošenje  Proračuna. Stjecajem okolnosti i danas 
kao što  čujete moj glas nije baš  najbolji, već jedno mjesec dana vučem prehladu i nije mi 
baš bilo dobro neko vrijeme,  htio sam postići konsenzus  sa  načelnicima i gradonačelnicima  
koje  sam pozvao ovdje baš u ovu   prostoriju oko ključnih programa Istre. Mislim da taj 
konsenzus imamo. 

 Prema tome  prihvaćam proceduralne igre. One su dio  demokracije, zašto ne, ali 
sam  skloniji  tome da govorimo  o suštini, jer  grañanima su bitni suštinski problemi  Istre, i 
da ih postavimo  na  pravi način, kada imamo parametre, kada imamo Proračun, kada 
imamo razmjenu  sa načelnicima i gradonačelnicima, kada imamo  razgovor  sa ministrima, 
sa predsjednikom  Republike Hrvatske koji je bio ovdje, i stari i novi, koji su  nedavno bili 
ovdje.  

Dakle, ja ću  se držati  i zakonskih rokova i  rokova koji su vezani za Statut Istarske 
županije. Znam što je procedura, znam što je demokracija, naučio sam to u ovih skoro 
dvadesetak godina i možete računati na mene kao saveznika i vi iz opozicije, jer želim da 
upravo  temeljem onoga  kako i vi namjeravate raditi u ovoj Skupštini, a mislim da želite to  
činiti  ipak na jedan drugi način nego što je to prijašnja opozicija radila, želim  da upravo i na 
tom detalju koji je bitan postignemo konsenzus.  

Prema tome  ako insistirate  na interpelaciji nema nikakvih problema, dobit  ćete sve 
na vrijeme i kada  treba, ali nemojte  tražiti od mene ono što na kraju krajeva možda čak i do 
kraja  ne mogu ostvariti u nekom trenutku zato što, evo, sjetimo se ovlasti , ne tražim 
sažaljenja, ali stjecajem okolnosti imao sam zdravstvenih problema u jednom  trenutku. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Izvolite  gospodine Rosanda, imate riječ.  
 
ALEN ROSANDA : 
 
 Nije  da se želimo igrati procedure, nego to je  malo one igre  brojke i  slova. 
 Kada govorimo o financijskim  izvještajima, čak neke smo imali prilike ovdje i vidjeti, 
da li se  radi o izvršenu Proračuna ili  o  županijskim poduzećima i institucija, onda  često 
konstatiramo kako nam u tim financijskim  izvješćima fale slova.  
 U izvještaju kakav biste vi trebali dati u tom slučaju najčešće fale brojke odnosno  ima 
dosta  slova. 



 16 

 Kada spojimo te dvije vrste izvješća ustvari dobijemo pravu sliku i onda možemo 
raspravljati o tim izvješćima. Tako da se ne radi samo o proceduralnim stvarima, nego 
jednostavno o jednoj cjelovitoj slici, tako da nije  to nešto usmjereno samo  na neke političke 
igre, nego jednostavno  na kraju krajeva na poštivanje Poslovnika, ali  na nešto što  će dati 
cjelovitu informaciju o onome o čemu  želimo  razgovarati. 
 Evo, samo toliko.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo . 
 Izvolite gospodine Župane, imate pravo na riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
  
 Time  ste ustvari prihvatili ono što sam vam ja predložio. Ja sam vam predložio da se 
u sklopu Godišnjeg obračuna  Proračuna gdje ima, kao što kažete brojaka, ja napišem slova, 
pa  ćete imati onda kompletan izvještaj i onoga što je Župan radio i brojaka, financijski 
izvještaj obračuna  Proračuna. Mislim da je  ova interpelacija u tom kontekstu suvišna, jer  
ćete dobiti i brojke i slova  koja želite imati zajedno i ja vam obećavam da ćete ih imati i da 
ćete imati, siguran sam sve podatke i sve komentare sa podacima koji  će biti iznijeti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.   
 Jedna opaska. Tako je previñeno i Statutom. 
 Sada je na  redu Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Izvolite gospoño Nevija  Poropat, imate riječ. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani predsjednike Skupštine, Župane s suradnicima, kolegice i kolege vijećnici. 
 Ja bih imala dva pitanja za večeras i oba  dva bih uputila Županu. 
 Prvo pitanje  se odnosi na novi prijedlog  Zakona o  turističkom zemljištu.   
  Mislim da je ova  tema dosta aktualna ovih dana. Znamo da je taj zakon upućen u 
treće čitanje prošlog  tjedna. Znamo  da se to zemljište   prvenstveno odnosi na zapadni 
obalni dio Istre, Vrsar, Poreč, - dolazim iz Poreča, pa znam koliko je tamo tog turističkog 
zemljišta, koje se koristi već 20 godina bez naknade. Znamo da su prihodi od naknade  za to 
zemljište  direktni prihodi jedinica lokalne samouprave, odnosno općina, gradova, županije i 
države. Znamo isto tako da se  prihodi od toga  trebaju ponovno vratiti u  poboljšanje 
turističke infrastrukture, pa me zanima:  

- koliko su  jedinice lokalne samouprave i da li su  uopće bile uključene u izradi tog 
prijedloga zakona, pa  bih molila  Župana da nam par riječi kaže oko toga. 

Drugo moje pitanje  odnosilo bi se na projekt Solidarnost za Vukovar. 
Naime, krajem prošle godine imala sam prilike biti u Vukovaru sa Gradonačelnikom 

Vukovara,  a sredinom prošlog mjeseca, ako se  ne  varam zamjenik  Župana i još  neki 
predstavnici Istarske županije, bili su u Vukovaru. Znamo da će Istarska županija pomoći 
Vukovaru, pa  bih vas molila, da nam nešto  kažete o  tome. Smatram da je taj projekt za 
svaku pohvalu,  pa bih molila Župana da ovo uvaženo tijelo- Županijsku  skupštinu Istarske  
županije  sa par riječi  upozna  o tom  projektu. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Prijedlog Zakona o turističkom zemljištu, da ga pojednostavljeno tako nazovemo, je 
zakon koji nije  rañen u konsultaciji s nikim iz  javnog sektora iz Istre. Da li je rañen s nekim 
iz privrednog sektora ne znam, ali  iz javnog sektora Istre nije. 
  Prva verzija zakona je  rañena prije nekoliko godina, - ja sam sudjelovao  u izradi 
toga prijedloga zakona, - meñutim,  nikad nije ugledao svijetlo dana. Taj  zakon je predvidio 
poštenu podjelu  na 3 razine vlasti, 33 % novca je trebalo pripasti državi, te isto toliko  
županiji, toliko općinama i  gradovima. Ovaj novi zakon to ne predviña, nego dapače, 
predviña stvaranje  nekog državnog  fonda gdje se ne  zna kamo će ići ti novci. Što se nas 
tiče taj i takav zakon je  neprihvatljiv i nećemo ga podržati, neovisno o tome što je napokon  
došlo  vrijeme i što je napokon i  privatni sektor u Istri i drugdje, koji se bunio protiv zakona i 
donošenje zakona o  turističkom zemljištu, jer su išli s tezom da im sve pripada, ipak su  na 
kraju sada shvatili da  je bolje to riješiti na način da se prizna da ono što nije ušlo u pretvorbu 
i privatizaciju, treba platiti. U tom kontekstu  taj zakon ima pozitivnu stranu što rješava 
korištenje turističkog zemljišta i  stvaranje obveze  turističkih tvrtki prema javnom  sektoru, u 
ovom slučaju, najviše prema  državi i nešto prema općinama i gradovima, ali prema  županiji 
ništa. 
 S druge  strane  želim ovdje jasno nešto reći. Ja sam na neki način poslao poruku 
premijerki, gospoñi Jadranki Kosor, da se ne slažem s takvim  načinom  donošenja zakona i 
sa takvim konceptom zakona. Vidjet ćemo da li  će taj moj  zahtjev da se i  istarski  javni 
sektor uključi u izradi zakona,  uspjeti. Ja se nadam da hoće. Neke naznake jesu da bi  mogli 
barem nas saslušati da  čuju naše argumente kada su očito slušali  argumente nekih drugih. 
 Zakon o turističkom zemljištu, nadam se  da će biti donesen i da će privatni sektor 
početi plaćati svoje obveze koje  je trebalo plaćati već skoro  20 godina , a ne  plaćaju se, i 
nadam se da će taj  povoljan  moment  biti uskoro.  Da li  će novci ostati na nivou  županije 
taj  detalj  vam još u ovom  trenutku  ne mogu potvrditi, ali mogu dati  čvrsto obećanje da  ću 
se boriti da i  županijska  razina vlasti  dobije  dio novca za potrebe  našeg Proračuna, jer 
naši proračuni su objektivno najtanji kada gledamo odnose proračuna  državnoga ili  
lokalnoga.  
 Drugo vaše pitanje, koje je vezano za Solidarnost za  Vukovar, mogu  reći da sam 
zajedno sa Gradonačelnikom  Vukovara inicirao svojedobno, kada sam bio u  Vukovaru, 
obnovu Istarske ulice. Moguće da ćemo sudjelovati u još nekom projektu, ali vjerujem da 
ćemo  zajedničkim snagama istarskog javnog sektora, a dobro došlo je da se i neki iz 
privatnog sektora  uključe, ako to  žele, da pokažemo zajednički solidarnost, naročito sa 
konkretnim grañevinskim materijalom se može uključiti privatni sektor, to je moji poziv i javni 
poziv tvrtkama koje imaju te mogućnosti, da obnovimo Istarsku ulicu. Ja znam da će biti 
onako po istrijanski  primjedbe, a obnavljamo druge ulice druderi, a ča ne vidite  naše  ulice 
kakove su. Već vidim neke naše sugrañane koji  će tako reagirati, ali to je imanentno našim 
ljudima, i to je pošteno i u redu da se tako i reagira, ali  s druge  strane mislim da je pošteno i 
da treba iskazati solidarnost u ovom trenutku. I moram reći da gotovo nitko  koji je dao silna 
obećanja oko Vukovara ništa nije  napravio. To su riječi ljudi  s kojima sam razgovarao od 
Gradonačelnika, ali i drugih, iz svih političkih opcija, i zato  vas pozivam da svi zajedno 
podržimo i pokažemo na dijelu solidarnost, da Istra bude  upravo jedna od , ako  ne prva, 
vjerojatno, prva koja  će sudjelovati  i davanju pomoći  Vukovaru, jer su  me čak i novinari 
kad sam bio u  Vukovaru pitali i rekli : «Znate, mnogi  su se došli slikati u Vukovar, davali 
lijepe izjave i onda su  nestali, nisu se više vraćali, a obećanja, naravno, nisu ostvarili». Ja  
želim vjerovati da obećanja koja sam dao u ime svih nas zajedno svojedobno još prošloga  
ljeta, da će se realizirati. Ja znam da će to koštati  nekoliko milijuna kuna, mislim da će biti 
negdje oko 2 milijuna kuna, za sada su tako neki troškovnici. Ja znam da to nije  malo, 
dapače, to je velik novac u ovo krizno doba, ali mislim da humanost i solidarnost  nema 
cijenu i nema vrijednost. U tom  kontekstu mislimo da je dobro  da pokušamo zajedničkim 
snagama svih  naših  općina, gradova i  županiji , naših javnih poduzeća, koja  će se uključiti 
, kojih ima dosta, koji ipak mogu pomoći  i naših privatnih  poduzeća, koja  ćemo takoñer 
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zamoliti da nam pomognu u konkretnom materijalu, mislim da tu Istarsku ulicu u  Vukovaru 
možemo obnoviti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe za dodatno   pitanje ? 
 /N. Poropat : Nema /.                                                                                                 

Hvala. Nema.  
 Sada je na redu   koalicija  HSU-HSLS. 
 /Z. Plisko : Gospoña  Biasiol momentalno ima  zdravstvenih teškoća, pozlilo joj,  pa 
molim da kasnije doñe na red/. 
 Dalje  je na redu  koalicija  SDP-ZELENI: 
 Riječ ima  Josip Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, Župane sa  svojim zamjenicima, kolegice i 
kolege, poštovani novinari i ostali gosti koji ste ovdje. 
 Ja  neću  čitati, jednostavno  ću  reći koji  je cilj. 
 Prvo pitanje, 
 Ponukalo  me je pitanje Plomina  3, iako vidimo  u materijalima i odlukama naše  
Skupštine, mi smo rekli  plin da – ugalj ne.  
 Ja sam  bio na jednom okruglom stolu  sada u Zagrebu i vidim da je bilo  vrlo jak 
ogorčenje proizvoñača i stručnjaka na temu o strategiji  energetske strategije Hrvatske, već 
dva plana  strategije su  propala, sada se sprema  treći, a što je  najgore  taj  treći se sprema  
nama iza leña. Ne znamo što s kuha, ali dobio sam  neke  informacije da se kuha da se želi 
nas staviti pred gotov  čin  da se Plomin 3 gradi na ugalj. Predložio bih, ako se prihvati, 
jednostavno da pokrenemo akciju oko raspisivanja referenduma da se grañani Istre izjasne 
da li  žele Plomin  3 na ugalj ili ga  žele na plin sa onom famoznom kogeneracijom  da je 
iskoristivost takve  centrale duplo  veća, nego što je bila  na ugalj. 
 Drugo  pitanje.  
 Istra znanja. 
 Često se spominje, čak  gospodin  Župan u svojim  materijalima  spominje Sveučilište 
Juraj Dobrila, ali mene interesira: 

- što je s našim Institutom za poljoprivredu i turizam u Poreču. 
Institut se nigdje ne spominje, a koliko imam informacija u  Institutu  radi  13 doktora  

znanosti. 
To je veliko bogatstvo. 

 Interesira me : 
- koliko imamo  koristi  od  Instituta za poljoprivredu i turizam u Poreču kao  županija, 

a koliko ima koristi  Institut  od  nas. 
 Isto tako bih apelirao sa željom da broj znanstvenika više raste , Teško mi pada 

informacija da se čak neki znanstveni novaci  otpuštaju, što nije dobro za nas, ali bih htio 
znati, gospodine Župane, da li posjedujete informaciju da se konačno stavi ta institucija na 
tapet i da se  ona koristi za potrebe naše županije, a isto tako da oni imaju koristi i od naše 
županije, jer u Institutu je veliki kapacitet znanja kojeg  treba iskoristiti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  vijećniku Josipu  Antonu Rupniku. 
 Gospone  Župane izvolite, imate riječ.  
  
IVAN JAKOV ČIĆ : 
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 Plomin  3 na plin da, Plomin 3 na  ugljen  ne! To je naš stav, donijeli smo ga  ovoj  
Županijskoj skupštini i moja je  obveza, ali i vaša obveza, da poduzimamo sve, -  što god, da 
li nam  se najavljivalo, što god  nam se spremalo, - to je obveza koju smo mi preuzeli, to je 
odluka ove  Županijske skupštine. 
 Temeljimo našu odluku i naša  opredjeljenja  na Ustavu i slažem se s vama, 
procjenjujemo li zajednički  da trebamo raspisati  referendum, nećemo  trebati prikupljati 
potpise, moći  ćemo  raspisati  referendum, siguran sam, u tom slučaju, jednoglasno u ovoj  
županijskoj skupštini. 
 Činjenica je da, - ako sam dobro zapamtio, - skoro  400  projekata TE na  ugljen, koji 
su rañeni u  Americi, svi su zaleñeni, upravo zbog obalnog  zatopljenja, zbog toga što 
rezerve ugljena su daleko, daleko  veće, nego što su to rezerve plina, barem one koje su 
poznate. Meñutim, mi nemamo alternativu,  ne želimo  ugljen. Nitko nam  ne jamči  nula 
emisije i  misije, do toga nisu  došli ni gdje u svijetu. RW-e je to najavljivao svojedobno na 
jednoj proslavi na kojoj sam i ja bio da će do  2014. godine oni usvojiti kao tehnologiju i da 
neće biti nikakvog zagañenja  u prostoru. Meñutim, to nije točno, to se nije dogodilo, to nije 
ostvareno. U tom kontekstu ono za što smo mi  zainteresirani, svjesni potrebe za  
energetikom , ja sam to  napisao u Programu.  Želimo i zainteresirani smo da  Istra  izgradi 
jedan veći solarni park, uz mogućnost možda  nekih  manjih  solarnih parkova, jer  nemojmo 
zaboraviti, i oni na neki način  zagañuju, mogući vjetropark  na Ćićariji, ali  ne drugdje, nego  
na Ćićatiji . To su one ideje obnovljive  energije koje  mi  želimo i koje ćemo zapisati u 
Prostornom planu  Istarske županije  kada on doñe uskoro na raspravu  pred vas, i to  ćete 
imati u  tom Prostornom planu.  
 Plin je onaj energent za kojeg smo zainteresirani, koji je zanimljiv za  nas.  Tu, bez  
želje da idemo u kontraverzu i  naročito ne  želim ići u polemiku, je otvoreno pitanje LNG-ia , 
da li  će se dogoditi ili  se neće dogoditi i gdje  će se dogoditi. Mislim da je Hrvatska napravila  
kardinalne greške do sada oko LNG-ia i oko mogućnosti da se to dogodi na našoj obali, jer 
zagañenje koje može nastati na  talijanskoj strani, gdje  se gradi LNG-i, gdje je  već  pušten u 
rad  jedan LNG-i terminal ili  će se graditi možda još koji, će štetiti nama. 

 Prema tome  sve su to situacije  o kojima moramo strateški, - bez onog prijepora 
isključivo iz političkih razloga, - zajednički promišljati  što  nam je stvarno  dobro, što nam je 
loše, jer  ako LNG-i nastane u Omišlju,  gdje  Vlada predviña taj LNG-i , vjerujte mi, on ako 
bude  neki problem isto će štetiti Istri kao  i da je u Plominskom zaljevu, jer je to potpuno 
jasno. 

A  da li nam odgovara da u Plominskom zaljevu imamo  TE na plin ? 
Naravno da nam odgovara i da to želimo, jer smo svjesni da nam energetika treba i bez 
energije  ne možemo naprijed. Meñutim, previše je tu, možda,  ideja  predloženo da bismo 
sada mogli raspravljati o tome. Mislim da zaista nema potrebe  širiti to i zato  ću krenuti na 
vaše drugo pitanje. 
 Institut za poljoprivredu i turizam iz Poreča. 
  Od kada sam ja u politici nije ništa presudno donio Istarskoj poljoprivredi. O turizmu  
ne treba niti previše govoriti, ma da ja ne podcjenjujem niti jednu osobu tamo, niti ravnatelja,  
niti bilo kojega drugoga koji je tamo, ali  činjenica  da  višegodišnji poremećeni meñuljudski 
odnosi u tom Institutu  rezultiraju da oni ne mogu  biti  naš kredibilni partner. Mi napravimo 
projekte  razvoja poljoprivrede u Istri, jer smo mi to napravili, naš  Upravni odjel za  
poljoprivredu, ja sam  osobno sudjelovao , kao što znate, jako puno u tome kada je u pitanju 
konkretno proizvodnja vina, proizvodnja maslinovog ulja, agroturizam, ruralni turizam  itd.. To 
su sve inicijative koje su izlazile iz županije , da bi  onda dobili ponude od Instituta nakon  5 
godina :»Mi bismo htjeli napraviti analizu kvalitete vina, analizu  razvoja  agroturizma u Istri 
itd.». Nama analize  trebaju, ali analize  ćemo si  napraviti sami, kada smo i onako sve sami 
inicirali i pokrenuli. 
 Institut ima ozbiljnih ljudi, ozbiljnih stručnjaka. Meñuljudski odnosi  su višegodišnji, 
deset godina već maksimalno poremećeni. Mnogi ljudi su tražili razgovor sa mnom. Sa 
mnogima  sam ja i  razgovara. Meñutim, mislim da tamo  ako hoćemo da taj Institut zaista  
postane dio  naše znanstvene zajednice na jedan pravi način, objektivno treba promijeniti 
ključne ljude i onda će to možda biti moguće.  
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 Da li je politika  to spremna  napraviti ? 
 Ne znam, ali mislim da bi bilo dobro da to napravi. I moj poziv  Ministarstvu znanosti 
da sagleda realno stanje, jer se očito u ovom trenutku ne može reći  da Institut za 
poljoprivredu  pomaže razvoj  poljoprivrede Istre na strateški način, a trebao bi na  strateški 
način pomagati. Neki projekti su, naravno, u redu, kvalitetni, dobri, daleko od  toga, ja  ne 
želim to podcjenjivati, ali  da  velike koristi od  toga imamo, nažalost, ne !. I zato gradimo i 
naše  centre za maslinarstvo, zato  gradimo i Centar za autohtone pasmine  u Pazinu itd., itd. 
 Evo, toliko u ovom trenutku. Naravno, ja sam spreman, ako hoćete, da  vam dam i 
malo dublju analizu odnosa   sa Institutom za poljoprivredu i turizma iz Poreča.  
 
DINO KOZLEVAC : 
  
 Zahvaljujem gospodinu  Županu.  
 Gospodine Rupnik imate pravo na minutu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ne bih ništa  replicirao,  samo bih  dodao kada se govori o  Plominu da bih predložio, 
ako se može,  da se pod hitno  napravi energetska  bilanca, stanje  današnje situacije po 
izvorima i po potrošnji i  da se da  vizija za  5 i za  10 godina, sukladno  našoj strategiji koja 
se radi u Hrvatskoj i  strategiji koja  se radi na  nivou  Europske unije, i da se iskoristi  što 
imamo i što  ćemo imati . Izgleda kao da su gospoda  zaboravila da vršimo plinofikaciju Istre, 
ali se  uzimaju isti parametri kao da toga  nema, pa  se  nameće jedno pitanje. 

A kada  se govori o  Institutu za poljoprivredu i  turizam u Poreču,   mogu vam reći da 
sam bio na  bio simpoziju Alpe Adria u Mariboru, i kada sam  rekao da imamo  13 doktora  
znanstvenika u Institutu, oni  su rekli da imamo preduvjete da se konačno  taj  simpoziji održi 
u Hrvatskoj, pogotovu u Istri, jer Udruga  Ekop-Istra je dugogodišnji član te asocijacije, rekli 
su imate ogromno bogatstvo ljudi pa  vjerojatno   možete i taj  bio simpoziji  održati kod  vas. 
Zato me je to ponukalo  na to  pitanje, pa sam malo istraživao što se  dogañat u tom Institutu 
i  stoga sam takvo pitanje postavio. Vrlo  bih rado  vidio da se tamo konačno nešto riješi  i da 
se  to znanje iskoristi, a nama treba to znanje puno Istri, a vjerojatno  će trebati i njima  Istra.
  

Evo, samo toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Hvala  vijećniku Josipu  Antonu Rupniku. 
 Riječ ima  vijećnica  Evelina  Biasiol  - Brkljačić, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS, 
koja  će kao posljednja postaviti  vijećničko pitanje. 
 
EVELINA  BIASIOL – BRKLJA ČIĆ : 
 
 Ringrazio. 
 La mia 1. interpellanzza riguarda il piano della  sanità della  Regione Istriana  per il 
periodo fino al 2012. 
 Il suddetto piano  rappresenta il documento  strategico nel definire la politica della 
sanità  peri il periodo  fino al  2012. ed  e'  stato anche il primo  dei  documenti  simili  in tutto 
il  teritorio  della  Republica  di  Croazia. 
 Cinque sono le priorità indicate dai professionisti del settore, dal settore della politica 
e dai  cittadini; le finalità e le  modalità di attuazione scaturiscono dalla prassi  già 
consolidata, dall'usso  ottimale delle propie risorse  e dalla  allocazione dei mezzi fianziari. 
 Una surpevisione e una  azione di appoggio  al Piano  viene fornita dalla rete di  città  
sane e dalla  Scuola superiore  di  sanit à «Andija  Štampar» e nella  sua  implementazione  
sono coinvolti i sistemi della   sanità e dell'asistenza  sociale nonche' da tutte le altre attività 
legate a questo fattore indicando  la necessità   di una  sinergia  di azione. 
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In visione  del piano di  lungo periodo  ogni anno dovrebbero essere  stati creati dei 
piani di operativi particolari. 

Nella  visone dei fatti l'ultimo  piano  operativo annuale risale  al 2008 rispettando  la 
volutazione dell'operato del 2007. Non esiste, almeno nei sitti ufficiali , un'analisi dell'operato  
per il 2008, un programma per il 2009 e la sua  attuazione ne' un programma per ili  2010, il 
programma per il  2010 forse la avremo ricevuta  nel CD-i  e il  DVD-i  che  abbiamo trovato 
sul  tavolo.    

Ci si chiede perche' visto  che in  dicembre abbiamo  votato il suo  finanziamento.  
La 2. interpellanza  era legata all'accordo di voleri gia presentata dal signor  Rosanda 

riguardante il resoconto  dei valori a scadenza semestrale a  qui  gia lo  Zupano aveva 
interpellato. 

Grazie  e ringrazio .  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie signora.  
 Tko  će odgovoriti na postavljeno pitanje ? 
 Izvolite gospodine Župane imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Signora consigliera. 
 Il Piano della  sanità   e un documento strategico come tutti  lo  sapiamo e solo  per  
causa  technica non e'  stato ammesso sul  web della  Regione Istriana. Esistono tutti i piani  
del 2006, 2007, 2008, 2009  e presto verà  anche l'analisi del fato nel  2009.  Per  qui  esiste 
tutto  negli documenti. Adesso  l'assessore mi ha deto che per casi  technici non e  stato 
messo il documento  sul  web, ma comuque lei  puo ricevere tutta  la documentazione se gli 
interessa. Io vi inviterei anche di venire  e parlare con  l'assessore sul' argumento  della  
sanità perche  ci interesa  avere  anche la  possibiltà  di capire  che  cosa  pensate voi su  
questo arguemnto, perche la Regione Istriana e la regione piu sana , cosi l'analisi  che  e 
stata fata dall'Andrija  Štapmar per l'anno scorso dice e anche la  città  di Parenzo e la  città  
di Albona, quella di Parenzo  e la  città piu sane in  Croazia.  

Tanti  problemmi  sono ancora  presenti, molte cose   dobbiamo ancora risolvere, ma 
comunque almeno  nell'ambito nostro nazionale certe cose sono state  realizate, sono  state 
fate. 

Noi abbiamo ancora una  situazione particolare  perche la nuova  legge ci imporà  
certe cose  nuove, ma tutto  questo perche no  discutere insieme col l'assessore per la  
sanità   nella  Regione, perche sono convinto  che propio in  questo modo lavorando un  
poco insieme e conocsendo le  tematiche che afrotiamo ogni  giorno, specialmnente se lei  
dedidicata  verso la sanità    e programmi sociali , visto  che  abbiamo  queste  5  priorità   di  
qualle   quasi tutte  hano  da fare con  gli anziani  che probabilmente  gli interesa un  poco  di 
piu, sono  le cose che  vi invito di parlare con l'assessore. 

Kako je ovo zadnje pitanje, poštovane kolegice i kolege, vidite da nisam baš u 
najboljoj formi, imam možda malo i  temperature, a sutra u  5sati idem za Bruxelles, gdje  
neizostavno moram ići, oprostite mi što  neću biti do kraja na  sjednici. 

Zamolio bih  vas gospodine predsjedniče Skupštine da me na neki način ispričate. 
Moji suradnici  će biti svi tu i  bit će vam na raspolaganju za sve točke  dnevnog reda.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie  signor  presidente. 
 Imamo puno razumijevanja za poteškoće. 
 Iscrpili smo 2. točku dnevnog reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. 
 Koliko  sam  brojao postavljeno je ukupno  18  pitanja. 
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 Prije prelaska   na 3. toku  dnevnog reda dozvolite  da najavim da na slijedećoj 
sjednici  prvi je na redu  za  postavljanje vijećničkih pitanja Klub  vijećnika  HDZ-HSS.  
 

AD  - 3.  
b) Mirovanje mandata 
c) Verifikacija mandata 
d) Svečana prisega 

 
  IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE, sa 4. sjednice, održane  22. 
veljače 2010. godine, podnijela je  LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Komisije. 

     Temeljem članka 23. Poslovnika  Županijske skupštine  Istarske  županije Mandatno 
verifikacijska komisija  na sjednici održanoj 22. veljače  u sastavu: 

1. LUCIJA DEBELJUH, predsjednica 
2. SERGIO BASKIJERA, član 
3. VIKTOR KRAPLJANOV, član, 

utvrdila je sljedeće činjenice: 
        1.   Budući  da je vijećnik  Županijske skupštine Istarske županije  IVAN BUBIĆ, stupio 
na dužnost  državnog tajnika u Ministarstvu  gospodarstva, rada , poduzetništva, temeljem  
odredbi Zakona o izboru članova predstavničkih  tijela jedinica lokalne i područne 
(regionalne) samouprave, podnio je izjavu o  stavljanu  mandata u mirovanje, koja  je  
zaprimljena 25. siječnja  2010. godine. 

    2. Hrvatska  demokratska zajednica, Županijska organizacija  HDZ-ea Istre,  dana 1. 
veljače 2010. godine dostavila je Odluku o zamjeni  vijećnika u Skupštini Istarske  županije. 

 Umjesto vijećnika Ivana Bubića mandat vijećnika u Županijskoj  skupštini Istarske  
županije obnašat će Nenad Boršić iz Labina, 26. na  listi  HDZ-ea – HSS-a. 

Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrñuje sljedeće akte: 
Odluku i Rješenje. 
 a) 
ODLUKU 
o mirovanju mandata člana Županijske skupštine Istarske  županije  vije ćnika 

IVANA BUBI ĆA  i 
 
b)  

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata članice  Županijske skupštine Istarske županije umje sto Ivana  
Bubi ća, gospodina Ivana Borši ća iz Labina 
  

I. 
Umjesto vijećnika Ivana Boršića, verificira se mandat vijećniku Županijske skupštine 

Istarske županije Nenadu  Boršiću iz  Labin 
II.  

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 

  
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zahvaljuje gospoñi  Luciji Debeljuh i utvrñuje da je  

Skupština primili na znanje Izvješće Mandatno verifikacijske komisije. 
 Poziva novog  vijećnika,  gospodina Nenada Boršića, da ustane kako bi položio 
svečanu prisegu. 
 Čita tekst prisege na  hrvatskom i talijanskom jeziku, nakon čega će novi vijećnik  
prisegnuti riječima «Prisežem» ili «Lo giuro». 

 
“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati 

savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske 
županije i da ću se u obavljanju dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati 
Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre".  
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“Giuro che svolgerò coscienziosamente e con respons abilità I'incarico 

derivatomi dei diritti e doveri di membro dell'Asse mblea regionale, per lo Sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istria na, che mi atterrò allo Statuto della 
Regione Istriana nell'espletamento dei miei doveri di membro, a che tutelerò e 
affermerò le peculiarità dell'Istria." 
 
NENAD BORŠIĆ : «Prisežem».  
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, čestita novom  vijećniku Skupštine Istarske županije  
Nenadu  Boršiću.  
  
AD – 4 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  STATUTARNE ODLUK E O 
            GRBU I ZASTAVI  ISTARSKE  ŽUPANIJE  TE NAČINU I 
            ZAŠTITI  NJIHOVE UPORABE ZAŠTITE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ. 
 

Skupština je bez  rasprave sa 34 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova je donijela  

 
       IZMJENE I DOPUNE STATUTARNE ODLUKE 
 

o grbu  i zastavi  Istarske  županije te  na činu  i zaštiti njihove uporabe 
 
AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O  UTVR ĐIVANJU  CIJENE  
             DODATAKA ZA NJEGU OBOLJELIH  OD 
             ALZHEIMEROVE BOLESTI  I DEMENCIJA U  C ENTRU 
             POJAČANE  SKRBI  ZA OBOLJELE OD ALZEHEIMEROVE 
             DEMENCIJE  I DEMENCIJE  SA SAVJETOVALI ŠTEM  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  
JAKOVČIĆ. 

Uvodno obrazloženje je dala  SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela 
za zdravstvo, socijalnu skrb Istarske  županije.  

U  raspravi su sudjelovali : ZDENKO PLIŠKO, u ime  Kluba vijećnika  HSU-HSLS-a, 
koji je ujedno podnio i amandman., koji je u pisanom  tekstu predao predsjedniku Skupštine 
Istarske  županije., SONJA GROZIĆ - ŽIVOLIĆ, očitovanje  na amandman; u pojedinačnoj 
raspravi  JOSIP ANTON RUPNIK, IVICA MIKULČIĆ. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravi i konstatira  da je  dobio  pisani  
amandman vijećnika ZDENKA PLIŠKA, Kluba vijećnika  HSU-HSLS, koji glasi : 

- iza točke 1 Odluke dodaje se: «sredstva iz  stavka  1 ove Odluke osiguravaju se  
50 : 50 % na način da 50 % osigurava  županija i  50 % grad, općina, korisnika 
skrbi». 

Predlagač  akta ne prihvaća  amandman. 
U skladu s Poslovnikom Županijske skupštine Istarske županije  predsjednik DINO 

KOZLEVAC , stavlja na glasanje  amandman  vijećnika  Zdenka Pliša, te nakon glasanja 
utvrñuje da je  za  amandman glasalo 9  vijećnika, pa  amandman nije prihvaćen. 

Zatim stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o utvrñivanju  cijene dodataka za  njegu  
oboljelih od Alzheimerove  bolesti i demencija u Centru pojačane skrbi za oboljele  od 
Alzheimeimerove demencije  i demencije  sa savjetovalištem, te nakon  glasanja utvrñuje da 
je Skupština sa 17  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV»  i 9 «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

O D  L U K U 
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o utvr ñivanju  cijene dodataka za  njegu  oboljelih od Alz heimerove  bolesti i 
demencija u Centru poja čane skrbi za oboljele  od Alzheimerove demencije  i  
demencije  sa savjetovalištem 
 

1. Utvrñuje se cijena  dodatka u iznosu od 2.330,00 kuna za njegu  oboljelih od 
Alzheimerove demencije  i demencija  u Centru  pojačane skrbi za oboljele od  Alzheimerove 
demencije i demencije  sa savjetovalištem pri Domu za starije i nemoćne osobe «Aldfredo 
Štiglić»  Pula 

2. Ova odluka stupa  na snagu  osmog  dana od dana objave u  u «Službenim novima  
Istarske  županije». 
 

 AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA 
                 ODLUKU UPRAVNOG VIJE ĆA  DOMA ZA STARIJE I  
                 NEMOĆNE OSOBE «DOMENICO PERGOLIS» ROVINJ O 
                 PRIJEDLOGU UGOVORA O DAROVANJU 
                 NEKRETNINA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ. 
Skupština  je sa 34 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  

gasova  donijela  
 
     O D L U K U 
 

o davanju suglasnosti  na Odluku Upravnog  vije ća Doma  za  starije i nemo ćne  osobe 
«Domenico  Pergolis» Rovinj o  prijedlogu  Ugovora o darovanju   nekretnina, s 
primjedbom   vije ćnice Mirijane Antoneli ć, da se  na  prvoj stranici    akta u 
ZAKLJU ČKU u  tre ćem redu umjesto «Savli Marije» ispravno napiše «Sal vi Marije»  
 

AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU  PLANA RADA  I 
             FINANCIJSKOG PLANA TRGOVA ČKOG DRUŠTVA  MIH 
             D.O.O. POREČ ZA 2010. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ.  
 U  raspravi su sudjelovali: TEDI CHIAVALON, u ime Kluba  vije ćnika IDS-HNS, 

ALEN ROSANDA, u ime Klub  Nezavisnih  vije ćnika  NLPC, EVELINA BIASIOL – 
BRKLJA ČIĆ, u ime Kluba  vije ćnika  HSU-HSLS, MARINO ROCE, u  ime Kluba  
vijećnika  HDZ-HSS; u pojedina čnoj  raspravi: TEDI  CHIAVALON, JOSIP ANTON 
RUPNIK, MARIN GRGETA, DARKO  KADUM, odgovori na  po stavljena pitanja.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Plana rada  i Financijskog plana trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč 
za  2010.. godinu, te nakon glasanja utvrñuje da je  Skupština  sa 25 glasova «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  

 
     O D L U K U  

 
o prihva ćanju Plana rada  i Financijskog plana trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č za  
2010.. godinu. 
         Članak 1. 
 Prihvaća se Plan rada i Financijski plan trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč za  
2010. godinu 
         Članak 2. 
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 Odluka  Nadzornog odbora o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovačkog  
društva MIH d.o.o. u prilogu ove odluke i čine njen sastavni dio. 
         Članak 3. 
 Ova odluka  stupa na snagu osmog  dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske županije» 
                                                                                                                                                                                                      

AD -8 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU  PLANA 
           POSLOVANJA I FINANCIJSKOG PLANA DRUŠTVA 
           AZRRI – AGENCIJA ZA RURALNI  RAZVOJ 
           ISTRE  d.o.o. PAZIN ZA 2010 . GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ. 
 Uvodno obrazloženje je dao  MILAN ANTOLOVI Ć, pročelnik Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu.  
 Izvješće  matičnog Odbora  vijećnici su dobili na klupe.  
  U  raspravi su sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika  IDS- HNS, 
MARINO ROCE,  u ime Kluba vije ćnika  HDZ-HSS, VLADO IVETI Ć, u ime Kluba 
nezavisnih vije ćnika  NLPC, TEDI  CHIAVALON, replika, VALERIO DRAND IĆ, dopunski 
odgovori i prijedlozi, GRACIANO PREKALJ, odgovori n a  postavljena pitanja. 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i Predlažem  da se na osnovu  
rasprave glasa o prihvaćanju predložene Odluke s dopunom  da se dade inicijativa 
predlagaču Županu da zajedno  s upravljačkim tijelima jednog i  drugog  TD, razmotre  
aspekte i mogućnost racionalizacije  poslovanja  jednog i drugog TD,  da li kroz  
objedinjavanje ili  u kojem drugom obliku i da takvu informaciju, koja  neće ništa unaprijed  
prejudicirati, informira Skupštinu kao u konačnici stavom  Skupštine jednog i drugog  TD.  

Nakon glasanje utvrñuje  da je  Skupština sa  30  glasova ZA, bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  

 
    O D L U K U 

 
o prihva ćanju Plana poslovanja i Financijskog plana društva AZRRI – Agencija  za 
ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin za 2010- godinu  
 
          Članak  1. 
 Prihvaća se : 

a) Plan poslovanja  društva AZRRI – Agrencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za  
2010. godinu, pod  Brojem  12/01/09-5 od 07.122009. godine. 

b) Financijski plan poslovanja  društva AZRRI – Agencija za  ruralni  razvoj  Istre 
d.o.o. Pazin za  2009. godinu , pod Brojem  12/01/09-6, od 07.12.2009. godine. 

     Članak  2. 
 Ova odluka  stupa  na snagu  objavom u «Službenim  novinama Istarske  županije» 
 i 
     Z A K L J U Č A K 

 
Daje se inicijativu predlagaču Županu Istarske  županije da zajedno  s upravljačkim 

tijelima  MIH  d.o.o. Poreč i AZRRI – Agencijom za  ruralni  razvoj Istre d.o.o, Pazin, razmotre  
aspekte i mogućnosti racionalizacije  poslovanja  jednog i drugog TD,  da li kroz  
objedinjavanje ili  u kojem drugom obliku, i takvu informaciju, koja  neće unaprijed  
prejudicirati rješenja, prezentira Skupštini Istarske  županije, u konačnici kao stavom 
Skupštine jednog i drugog  TD. 
 
 AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O PRODUŽENJU ROKA DAVANJA 
                       KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU  U SVRHU 
                       UZGOJA RIBA I ŠKOLJAKA 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ. 
ALIDA PERKOV , predsjednica Obora za gospodarstvo i turizam Županijske 

skupštine  Istarske županije, izvijestila je  Skupštinu da je Odbor proveo raspravu po ovoj 
točki dnevnog  reda i da podržava Prijedlog Odluke o produženju roka trajanja  koncesija   na 
pomorskom   dobru  u svrhu uzgoja riba i školjaka, te predlaže  Županijskoj  skupštini 
Istarske  županije da  istu prihvati u predloženom  tekstu. 

U nastavku  u svoje ime  iznosi slijedeću PREPORUKU, uz obrazloženje 
 Obzirom da je do sada puno uloženo u razvoj marikulture kao istarske robne marke 
preporuča se Trgovačkom  društvu  CROMARIS d.d. za marikulturu – Zadar  da nastavi 
razvoj putem tvrtki koje su registrirane na području Istarske županije. Na taj način će se 
dodatno motivirati jedinice  regionalne i lokalne samouprave u stvaranju uvjeta za razvoj 
morskog ribarstva i marikulture. 
 Obrazloženje 
 Ribogojilišna djelatnost u Limskom kanalu počela je  još  1978. godine, a Budava je 
intenzivirala  svoju proizvodnju  1993. godine. Obje tvrtke djeluju u okviru  ADRIS  grupe, a 
od  2009. godine u okviru novog  TD Cromaris d.o.o. zajedno sa  dva druga  TD iz  Zadra, a 
sjedište je nove tvrtke u Zadru.  
 U cilju  reciprociteta i dobre dugoročne meñusobne  suradnje lokalne samouprave i 
vlasnika tvrtki, -  slučajno je riječ o Cromarisu, a principijelno je riječ o svim  tvrtkama na 
području Istarske županije koje traže koncesiju za odreñeno prirodno bogatstvo na području 
Istarske  županije,  u ovom slučaju ribogojilište, jednog  dana može biti kamen ,  
eksploatacija  plina, bilo što drugo, - preporučuje se  prebacivanje sjedišta  istarskih 
uzgajališta u okviru pravne osobe u Istri. 
 Poželjno bi bilo da se u okviru  Cromaris d.d.  Zadar osnuje  d.o.o.  sa sjedištem u 
Istri . Na taj način  bi se u Istarskoj  županiji  našla  3 značajna hrvatska uzgajališta Limski 
kanal, uvala  Budava. 
 Očekuje se uzgajalište i u  Plominskom zaljevu u suradnji s  Hrvatskom  
elektroprivredom čija se realizacija  već dugo  priprema, dobila  bi se koncesija i za  Plomin. 

 Sve tri nadležnosti, sva dobit, sva davanja  prema jedinicama lokalne samouprave  
preusmjerilo  bi se prema Zadru. 
 Statistički broj zaposlenih bilježi se u Zadru,  statistički vanjskotrgovinska  razmjena 
bilježi se u Zadru. Računa se da  će se jednog dana  imati autonomija pa  ništa se od tih 
aktivnosti ne bi  prezentiralo kao da se dešavaju u Istarskoj  županiji . 
 Bez obzira što je  na sadašnju Odluku Istarske  županije  o  produženju postojećih 
koncesija  potrebna  suglasnost  Vlade, uskoro toga neće biti, jer se nadležnost  Županije  
širi i  na  rezervate prirode  s izuzećem nacionalnih parkova, pa  će slijedom toga uskoro 
potpuna  nadležnost Županije biti proširena i na  Limski kanal. 
 Stoga očekuje se da  će vlasnik prepoznati  dobru volju Istarske županije za 
produženje postojeće koncesije i davanje mogućih novih  dugoročnih koncesija  u bliskoj 
budućnosti.  
       Lokalna samouprava vidi svoj interes u  razvoju lokalnih tvrtki ne remeteći pri tom 
poslovanje tvrtke  na globalnoj  razini. 
 Županija kroz inicijativu  detaširanja  suverenosti  na istarske lokalitete osnivanjem  
društva  s ograničenom odgovornošću  u Istri  želi  pokazati  podršku razvoju djelatnosti 
akvakulture u Istri  ne zadirajući u suverenost  pravne osobe  dioničkog  društva  Cromarisa  
d.d. u Zadru. 
 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o  produženju   roka  trajanja  koncesija   na pomorskom  dobru  u svrhu  uzgoja  riba 
i  školjaka, te nakon glasanja utvrñuje  da je Skupština sa  30  glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela  

 
              O D L U K U 
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o produženju  roka  trajanja  koncesija  na  pomors kom  dobru  u svrhu  uzgoja riba i 
školjkaša 

        Članak 1. 
Rok  trajanja  koncesija   na pomorskom dobru u svrhu uzgoja riba i školjkaša u Limskom 

kanalu  i u zaljevu Budava, koji je istekao  31. prosinca 2009. godine, produžuje se : 
- do 30. lipnja  2010. godine za uzgoj riba i školjkaša u Limskom kanalu;  
- do  31. prosinca 2010. godine za uzgoj riba u zaljevu Budava. 

                                                       Članak  2. 
  Ovlašćuje se Župan  Istarske  županijske da u roku od 8 dana od dana stupanja  na  

snagu  ove odluke sklopi s  ovlaštenikom  koncesije – Trgovačkim  društvom CROMARIS  
d.d. za marikulturu – Zada aneks ugovora  o koncesiji sukladno odredbi članka  1. ove  
Odluke. 

           Članak 3. 
Ova  Odluka  stupa na snagu  danom davanja  suglasnosti  Vlade Republike Hrvatske. 
          Članak  4. 
Ova odluka objavit  će se  u «Službenim novinama Istarske županije».  

  
 AD – 10 PRIJEDLOG O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA STATUT 
                   ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO  ISTAR SKE 
                   ŽUPANIJE  I  NA IZMJENE I DOPUNE   STATUTA 
                   ZAVODA ZA JAVNO  ZDRAVSTVO ISTAR SKE 
                   ŽUPANIJE  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske županije  IVAN  

JAKOVČIĆ. 
 Skupština  je bez  rasprave sa 29  glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K 
  

o davanju  suglasnosti  na Statut Zavoda za javno z dravstvo Istarske  županije i na  
Izmjene i dopune  Statuta Zavoda  za javno zdravstv o Istarske  županije   
 
 AD – 11 PRIJEDLOG RJEŠENJA O  IMENOVANJU 
                         RAVNATELJA POVIJESNOG MUZE JA ISTRE –  
                         MUSEO STORICO DELL'ISTRIA  U PULI 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je  Komisija za izbor i imenovanje, u ime koje 
je obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije. 
 U  raspravi je sudjelovala LUCIJA DEBELJUH , u ime  Kluba  vije ćnika  SDP-ea – 
ZELENI, koja ujedno predlaže  da se uvede praksa da  Skupština barem jednom 
godišnje raspravlja o radu institucija, posebno iz oblasti kulture, u nadležnosti 
Istarske županije. 
 Predsjednik DINO  KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog  
Rješenja o imenovanju  ravnateljica Povijesnog  muzeja Istre – Museo storico dell'Istria u  
Puli, te nakon glasanja utvrñuje  da je  Skupština sa  28  glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela   
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  ravnatelje Povijesnog  muzeja Istre –  Museo  storcio  dell'Istria u Puli 
 
1.  Graciano Kešac, dipl. Povijesničar, iz Sutivanca, Gorica 7/A, imenuje se za 
      ravnatelja Povijesnog muzeja Istre – Museo  storico  dell'Istria u  Puli 
2.   Imenovani  će funkciju ravnatelja obavljati  4 (četiri) godine 
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3.   Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom donošenja, a objavit će se u 
      «Službenim novinama Istarske županije».  
 
 AD – 12 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU SUDACA 
                         POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U LABINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je  Komisija za izbor i imenovanje, u ime koje 

je obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO  KOZLEVAC , 
zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog  Rješenja o imenovanju sudaca porotnika 
Općinskog  suda u Labinu, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština  sa  28 glasova  «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela 
 
     R J E Š E N J E   
 
             o imenovanju  sudaca porotnika Op ćinskog  suda  u Labinu 
      I 

1. Janko Načinović iz Plomina, Plominsko zagorje 8 
2. Luciano  Bolterstein iz Raše, Liče Faragune 27 
3. Milenko Poldrugovac iz Donjih  Kralji, Potpićan 
4. Josip  Vretenar  iz Oršanići, Potpićan 
5. Miljenko Baćac iz Marišća, Potpićan 
6. Dean Moćinić iz Bolobani, Pićan 
7. Zvonko Radas iz  Čabina, Mali Turini 11 
8. Feručo Katičić iz  Nedešćine, Eržišće 21 
9. Ratko Blašković iz  Nedešćine, Šumber 33 

10. Ratko Peršić iz  Labina,  Štrmac 70 
11. Branko Verbanac iz Nedešćine , Nedešćina  130 
12. Đani Balušić iz Nedešćine, Županići  55 
13. Vladimir  Šverko iz  Labina, Prilaz Kikova 8 
14. Tanja  Vrbanac iz Labina, Sv. Mikule 15 
15. Franka Kravanja iz Labina, Zartini 7A 

II 
Ovo Rješenje stupa  na snagu  osam dana od dana objave u «Službenim novinama 

Istarske županije». 
 
 AD – 13 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IZBORU  ŽUPANIJSKOG 
                         SAVJETA MLADIH  ISTARSKE Ž UPANIJE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je  Komisija za izbor i imenovanje, u ime koje 

je obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije. 
 U  raspravi  je sudjelovao  MARIN GRGETA, u ime  Kluba vijećnika IDS-HNS. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 
Rješenja  o izboru  Županijskog savjeta mladih  Istarske  županije, te nakon glasanja utvrñuje  
da je  Skupština sa 28  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  
 
    R J E Š E N J E  
 o izboru  članova  Županijskog  savjeta mladih  Istarske županije  
 
              I. 
 Za članove  Županijskog savjeta mladih  Istarske  županije, izabiru  se : 
  

1. Maja Maksić iz Pule,43. istarske  divizije 31 
2. Tamara Itrić iz Umag, Matteo Benussi 7 
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3. Nenad Stefanović iz Roča, Roč  14/1 
4. Melita  Pauletić iz  Rovinja, Zagrebačka  32 
5. Marin Zgarić  iz Pabina, Prilaz Vala 3 
6. Vili Rosanda iz Medulina, Vinkuran Centar 3 
7. Vedran Ivančić iz  Pazina, Glavanovići  24 
8. Tiziano  Urab iz Rovinja, Villa di Rovigno s.n. 
9. Luka Peruško  iz Pule, Jelušićev prilaz 8 
10. Ivan Nekić iz Pule,  Jelušićev prilaz 8 
11. Ivan Lukež iz  Pule, Valdebečki put 51 

II 
Mandat izabranim članovima iz točke  I. ovog Rješenja  traje  2 godine. 
    III 
Ovo Rješenje stupa  na snagu danom donošenja, ma objavit  će se u «Službenim 

novinama Istarske  županije» 
  

 AD – 14  
a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora  Medicinske škole 

Pula 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  Medicinske škole 

Pula 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevno reda je  Komisija za izbor i imenovanje, u ime koje 

je obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije. 
 Skupština je bez  rasprave sa 28  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a)  
    R J E Š E N JE  

 Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora  Medicinske škole Pula 
     I 
 Anñelko Lalić razrješuje se članstva u  Školskom odboru  Medicinske škole Pula zbog 
prelaska djeteta imenovanoga  na  školovanje u  drugu  srednju  školu, 
             II 
 Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave, u»Službenim novinama Istarske 
županije». 

 b) 
R J E Š E N J E 

 o imenovanju  člana Školskog odbora  Medicinske škole Pula 
 
     I 
 Karoj Slacki imenuje se za člana Školskog odbora  Medicinske škole Pula umjesto 
razriješenog člana Anñelka Lalića. 
             II 
 Mandat imenovanog člana  Školskog odbora iz točke I traje do  isteka vremena  na 
koje je  imenovan razriješeni član  Školskog odbora. 
     III 
 Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave, u»Službenim novinama Istarske 
županije». 
 Pošto je ovime  dnevni red iscrpljen, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  8. 
sjednicu  Županijske skupštine Istarske  županije. 

Sjednica je zaključena u  20,40 sati. 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                      PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                     DINO KOZLEVAC 


